## Jazeera Steel





التاريخ: 2022/08/20م 2022/08/29

## Resolution of the General Meeting held on August 29, 2022

The General Meeting of the shareholders of Al Jazeera Steel Products Co. SAOG was held on Monday, 29 August 2022 at 3.00 PM at Habrout and Lubaan Hall, Grand Hyatt Muscat as well as through electronic portal hosted by Muscat Clearing & Depository. The shareholder who attended the GM represented 70.76% of the capital of the Company.

The shareholders approved the following resolution:

1. The shareholder approved the proposal to provide a 100% corporate guarantee from Al Jazeera Steel Products Co. SAOG to the lenders of subsidiary company in the United Arab Emirates, as 80% of the shares of the subsidiary company are owned by Al Jazeera Steel Products Co. SAOG while 20% of the shares are owned by Ms. Amal Suhail Salim Bahwan.

## قرار الجمعية العامة العادية المنعقدة بتاريخ 29 أغسطس 2022م

انعقد اجتماع الجمعية العامة العادية لمساهمي شركة الجزيرة للمنتجات الحديدية ش.م.ع.ع يوم الاثنين الموافق 29 أغسطس 2022 في تمام الساعة 3:00 مساءً في قاعة حبروت ولبان ، جراند حياة مسقط ، وكذلك من خلال البوابة الإلكترونية التي تستضيفها شركة مسقط للمقاصة والإيداع. يمثل المساهمون الذين حضروا اجتماع الجمعية العامة يمثل المساهمون الذين حضروا اجتماع الجمعية العامة %70.76 من رأس مال الشركة.

وافق المساهمون على القرارات التالية:

1. وافق المساهمون على اقتراح تقديم ضمان تجاري بنسبة 100% من شركة الجزيرة للمنتجات الحديدية ش.م.ع.ع إلى مقرضي شركة تابعة في دولة الإمارات العربية المتحدة، حيث أن 80% من الأسهم للشركة التابعة مملوكة لشركة الجزيرة للمنتجات الحديدية ش.م.ع.ع بينما 20% من الأسهم مملوكة للفاضلة أمل سهيل سالم بهوان.



Authorised Signatory / المفوض بالتوقيع